

Referat fra styremøte i Sør-Trøndelag skytterkrets.

Dato: 30.09.2020

Tid: 18:30 – 20:30

Sted: Uninett i Abels Gt 5.

Tilstede: Magnus, Arild Inge, Britt Elena, Jan, Tomas, Knut

Saksliste:

Sør-Trøndelag skytterkrets har deltatt på ekstraordinært forbundsting med nesten full delegasjon. Alle saken gikk gjennom som forslått.

1. Status:

Økonomi

- Bruksskema, Kapital 2021,

Pistol

- Landsstevne for rekrutter kan kjøres som korrespondanse, forslag om samle ungdommene på Støren, stevne skal arrangeres samme helgen som stevne er satt opp i terminlisten.
- Kretsen dekker startkontigent og eventuell bespisning som en erstatning for sponset buss til landsstevne.
- Avviklet bane-NM silhuett og VM-finpistol, Britt Elena tok bronse på VM-fin, Bjørn Jakobsen tok gull på Silhuett klasse V73, Bronse til Støren SSK på silhuett.
- Mye etterapprobering pga korona, og jobb med terminlisten for 2021.
- Melhus PK og Trondheim SS har testet ut korrespondanse stevner.

Rifle

- Det har kommet på plass en utendørs 50m bane i Skaun (Skaun IL)
- NM veteran 50 og 300m er arrangert på Levanger.
- NM 300m arrangert i Møre og Romsdal skytterkrets
- NM 50m i Alfhallen 10 - 12 oktober

Lerdue

- Meldt forfall pga sykdom

Viltmål

- Ingen stevneaktivitet.

2. Hva har vi i styret har ansvar over, hvilken roller vi har?

- Kretsstyre skal jobbe for alle skytegrener.
- Kretsstyre har ansvar for kretsens økonomi, regnskapet skal framlegges på kretstinget.
- Kretsstyre har ansvar for terminlistene for alle skytegrener.
- Kretsstyre har ansvar for å tilby dommer og trenerutdanning til alle kretsens klubber.
- Kretsstyre skal være representert på møter i regi av overordnede ledd, (idrettskretsen og Norges Skytterforbund).

3. Ungdomssamling har vært tema på de siste styremøtene.

Vi har skissert et opplegg med felles samling for rifle og pistolskyttere. På siste møte ble det avtalt at Gunrid og jeg handtere dette videre. Gunrid skulle også kontakte Andrea Wick. Jeg ønsker å diskutere saken med styret på nytt.

Rekrutteringsgrunnet for pistol og rifleskyttere er svært ulikt. Skal vi få inn unge rifleskyttere i NSF så må vi invitere de ivrigste ungdomsskytterne personlig fra DFS. Ellers får vi ikke med noen siden riflemiljøet er så lite i regionen. Derfor er det ønskelig med en egen samling for rifleskyttere. Jeg har vært i kontakt med Karoline Hansen (Møre og Romsdal krets) om å samarbeide om en slik samling og hun er positiv og enig i strategien. Forhåpentlig vil kanskje Nord-Trøndelag krets også være med.

- Det er vanskelig å samle unge rifleskyttere i kretsen, Knut jobber videre med et opplegg for en samling for unge skyttere. Ser på behov for støtte til reise og mat +++
- Ser på hvordan dette kan kombineres med samling for unge pistolskyttere i neste fase.

4. Trenerkurs 1 rifle.

Jeg kunne gjerne tenke meg å delta på trenerkurs 1 rifle. Jeg har vært i kontakt med Varja Røhmer i administrasjonen og spurt om det er planer om kurs andre steder i landet kommende vinter. Det er det ikke. Kan det være en mulighet å sjekke interessen og arrangere et kurs her i Trøndelag?

- Tomas undersøker om det er interesse for trenerkurs i kretsen, både pistol og rifle.
- Elektronikkdommerkurs 28 – 29 November.

5. Vi mangler klubber som vil ha bane stevner i helg.

Sliter med å få plassert KM DM i bane øvelser. Mener at de som har EL.Skiver bør tilstrebe sæ å avholde baneøvelser som tross alt er framtiden.

Avklarer med MR om mesterskap, hører ingenting fra NT

- Prioriterer tradisjonsstevnene (tingvedtak)
- Mangler 7 FG DM og KM 5

6. Når får vi det nye admin 2.0 eller hva det heter, Rubic tru æ.

- Vi skal få tilgang til skytteradmin 2.0 i starten av november 2020
- Alle stevner for 2021 må legges inn i skytteradmin 2.0, ingen kopiering fra skytteradmin 1.0
- Kretsen må sette opp kurs i stevnerregistrering, og bruk av skytteradmin 2.0

7. Hva gjør vi med stevner til neste år, æ har sydd sammen ei lista med ønsker fra klubber.

- Forslaget til terminliste pistol for 2021 ser bra ut, kommer noen 50m stevner for rifle.

8. Stor diskusjon under NM bane

Når klubber måtte trekke sine lag pga at menn og kvinner ikke kan blandes i klasse menn. Klubber som har 1-2 aktive kvinner kan ikke ta med menn for å stille i klasse menn. Dette gagnar ikke skytesporten. Fikk en oppfordring av jury og arrangør om å sende inn forslag om å forandre.

- Arild Inge sender et forslag til TK om endring i fellesreglementet.

9. Korona? er vi flinke med det.

Kanskje kretsen bør sende ut noe til klubbene. Har skutt noen stevner utenfor trøndelag og der er de mye flinkere. Men her er det klubber som etter å prøve stevner for å ta igjen det tapte. Det er ikke korona tiltak at alle bytter på klisterlapper på felt blant annet. Synes kretsen bør sende ut et lite skriv om ting der.

- Kretsen sender ut en påminnelse til klubbene om overholdelse av smitteverntiltak nå når innendørs sesongen starter.

10. Sammen slåing av kretser? kommer vi noen vei

- Ingen framdrift, ST starter ikke denne prosessen.

11. Stor diskusjon

Arrangører har begynt å dele ut medaljer til mange flere enn det som står i regelverket. Gjelder NM . BIK lurte på hva vi mente om det.

- Det er delt ut for mange lagmedaljer (også individuelt) i noen av de siste NMene.
- Sender inn et ønske om at fellesreglementet overholdes, ansvaret for at reglementet følges tilfaller BIK representanten.

12. Eventuelt

- Neste møte? 11.11.2020 kl: 18:00